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1. Procedure 

Op 28 mei 2020 werd een verzoekschrift ingediend over het optrekken van de 

snelheid van e-bikes (verzoekschrift nr. 14 (2019-2020)).  

 

Dit verzoekschrift werd ontvankelijk verklaard op 10 juni 2020 en voor verdere 

behandeling verwezen naar de Commissie voor Mobiliteit en Openbare Werken.  

 

Tevens werd het verzoekschrift doorgestuurd naar de federale Kamer van volks-

vertegenwoordigers omdat het verzoekschrift een wijziging vergt van het verkeers-

reglement, wat een federale bevoegdheid is. De gewestregeringen moeten echter 

betrokken worden bij het ontwerpen van de reglementering op het verkeer en ver-

voer, alsook bij het ontwerpen van de technische voorschriften inzake verkeers- 

en vervoersmiddelen. Elk gewest kan bovendien wijzigingen aan de politieregels 

voor het wegverkeer opstellen (art. 6, §4, 3°, BWHI). Dit geldt dus ook voor een 

eventuele wijziging aan de technische voorschriften voor e-bikes, want ook dat is 

federale materie, met overlegverplichting met de gewestregeringen. 

 

De Commissie voor Mobiliteit en Openbare Werken besprak het verzoekschrift een 

eerste maal op 25 juni 2020, en besliste Lydia Peeters, Vlaams minister van Mobi-

liteit en Openbare Werken, om uitleg te vragen over dit verzoekschrift. 

 

De minister bezorgde bij brief van 18 september 2020 een antwoord op het ver-

zoekschrift (zie bijlage). Op 24 september 2020 kwam de commissie tot een be-

sluit. 

2. Inhoud van het verzoekschrift 

De verzoeker vraagt de snelheid van e-bikes op te trekken van 25 km per uur naar 

35 km per uur. Hij fietst elke dag met zijn e-bike naar het werk. Voor die verplaat-

singen is het vooral een kwestie van snel te zijn. Hij fietst constant 25 km per uur, 

wat hij als traag ervaart. Elke dag wordt hij ingehaald door wielertoeristen die met 

gemak meer dan 35 km per uur halen en die zich ergeren als hij niet snel genoeg 

baan ruimt.  

 

Als de toegelaten snelheid voor e-bikes naar 35 km per uur opgetrokken zou wor-

den, zouden er volgens de verzoeker minder illegale opdrijvingen gebeuren. Vol-

gens verzoeker zouden fabrikanten en verkopers ook voorstander zijn van het 

optrekken van de toegestane snelheid, want de vraag naar (illegale) opdrijvingen 

is groot. 

 

Niet iedereen is kapitaalkrachtig genoeg om een speedpedelec aan te schaffen. Als 

de snelheid voor e-bikes opgetrokken wordt, heeft de verzoeker er geen probleem 

mee om een verzekering verplicht te maken zoals voor de speedpedelec. 

3. Bespreking 

3.1. Vergadering van 25 juni 2020 

De commissie stemt unaniem in met het voorstel van commissievoorzitter Bart 

Claes om hierover meer informatie te vragen aan de minister. 

3.2. Vergadering van 24 september 2020 

Bart Claes, voorzitter, verwijst naar de brief van de minister. Hij vraagt of de leden 

van de commissie het eens zijn om het antwoord van de minister als conclusie aan 

de betrokkene te bezorgen. De leden zijn het hiermee unaniem eens. 
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4. Conclusie  

De leden gaan niet verder in op het verzoekschrift. Zij verwijzen naar het standpunt 

van de minister. 

 

 

Bart CLAES, 

voorzitter 

 

Marino KEULEN, 

verslaggever 
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Bijlage: 

 

Antwoord van Lydia Peeters,  

Vlaams minister van Mobiliteit en Openbare Werken 
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